

Niet lang daarna was de vrouw ook zwanger. Toen haar tijd gekomen was, kreeg ze twee meisjes. Paniek overmeesterde haar, want door haar eigen toedoen, zat ze nu in de problemen. Ze had slechts drie keuzes: haar man vertellen dat ze kwaad had gesproken uit jaloezie, zeggen dat ze zelf met twee mannen geslapen had, of haar eigen kind doden. Na een innerlijke strijd, besloot ze het laatste te kiezen.

Haar pleegdochter bood haar nog een vierde optie aan: het kind te vondeling leggen bij een religieus huis. De vrouw ging hiermee akkoord, gaf haar een kleed en een gouden ring om bij haar baby achter te laten. Zo zou diegene die haar vond weten dat ze van goede afkomst was. Het meisje ging 's avonds op pad en legde het kind in de holte van een es die tegenover het klooster stond. Tegen dat de zon op kwam, was ze terug op weg naar huis.

Not long thereafter the woman was pregnant herself. When she was due, she had two girls. Panic overwhelmed her, as she was in trouble due to her own actions. She had only three options: tell her husband she had spoken evil out of jealousy, confess to sleeping with two men, or kill her own child. After inner turmoil, she decided to choose the last option.

Her foster daughter offered her a fourth option: leave the child at a religious house. The woman agreed, gave her a cloth and a golden ring to leave with her baby. This way, the one who found her would know she was of a good home. The girl left at nightfall and put the child in the hollow of an ash opposite the convent. By sunrise, she was on her way home.

Peu après, la femme tomba enceinte. Quand son temps vint, elle accoucha de deux fillettes. Elle était paniquée, car, par sa propre faute, elle avait maintenant des soucis. Elle avait trois choix: avouer à son mari qu'elle avait médit par jalouse, dire qu'elle avait elle-même couché avec deux hommes, ou tuer son propre enfant. Après une lutte intérieure, elle choisit la dernière option.

Sa fille adoptive lui proposa une quatrième alternative: abandonner l'enfant près d'une maison religieuse. La femme accepta et lui donna une étoffe et une bague en or pour laisser auprès du bébé. Ainsi, celui qui trouverait l'enfant saurait qu'il était de bonne naissance. La fille se mit en route au soir et posa l'enfant dans le creux d'un frêne qui se trouvait en face de l'abbaye. Quand le soleil se leva, elle repartit à la maison.